



ADR Institute of Canada Inc.

Perspectives on alternative dispute resolution
for ADR parties and their lawyers.

ADR Perspectives **Perspectives PRD**

*Perspectives sur la résolution des différends
pour les parties et leurs avocats.*

March 2014 / mars 2014

Message from the Editors

We are pleased to introduce the inaugural edition of ADR Perspectives, a publication of the ADR Institute of Canada. As the largest professional organization for ADR professionals across Canada, it was determined that a newsletter designed to assist users was timely. In this opening issue you will find practical tips for those utilizing arbitration and mediation as well as general advice on how to prepare for ADR. We look forward to your feedback, ideas, and proposed articles (both French and English) for future newsletters. Read on.

Bryan C. Duguid QC, FCI Arb and
Anne E. Grant, LL.B, LL.M. (ADR), C.Med, Co-Editors

Message des Rédacteurs

C'est un plaisir de publier la première édition du bulletin de l'IAMC, Perspectives sur l'ADR. Étant donné que l'IAMC est la plus grande organisation de professionnels de l'ADR au Canada, il était grand temps de publier un bulletin conçu pour aider les professionnels qui utilisent ces modes dits alternatifs de résolution des conflits. Dans ce bulletin inaugural, nous vous proposons des outils pour ceux d'entre vous qui utilisent l'arbitrage et la médiation, ainsi que des conseils qui vous aideront à vous préparer lors de votre prochain ADR. Nous attendons avec intérêt vos réactions et vos suggestions quant aux améliorations à apporter. Nous vous invitons également à nous offrir des articles (en anglais ou en français) touchant sur l'ADR

Bryan C. Duguid cr, FCI Arb and
Anne E. Grant, LL.B, LL.M. (ADR), Méd.A, Corédacteurs